



Limited Warranty

Magnussen Home thanks you for choosing our products, which offer the latest innovations in design, craftsmanship, and materials. Each product is carefully crafted for enhanced beauty and durability. Our furniture has been inspected before leaving our factories and deemed ready to provide lasting and enjoyable performance.

We stand behind the quality of our products with this LIMITED WARRANTY.

Magnussen Home warrants its products for twelve months from the date of shipment to the retailer. Our warranty covers defects in materials and workmanship under normal use and care. Natural variations in colour, material characteristics, appearance, texture, and other characteristics inherent in materials and workmanship are not considered defects. Deluxing, defined as the touching up of small chips or scratches in the finish, cleaning, waxing, or polishing surfaces to meet the consumer's expectations, is the responsibility of the retailer.

Subject to the limitations above, Magnussen Home's obligation is limited to the cost of repairing the defective product, replacement parts where available but not guaranteed, or the replacement of the defective product once a company representative has inspected the reported defect(s) and considers this as the only alternative.

This warranty applies only to the original purchaser of the product from an authorized Magnussen Home retailer and will not apply to any products which have been improperly installed, repaired, altered, neglected or subjected to consequential, incidental or other damage or costs.

Magnussen Home reserves the right to discontinue or change specifications, models and products.



GARANTIE LIMITÉE

Magnussen Home vous remercie d'avoir choisi nos produits, qui bénéficient des dernières innovations en matière de design, de savoir-faire et de matériaux. Chaque produit est soigneusement conçu pour une beauté et une durabilité accrues. Nos meubles ont été inspectés avant de quitter nos usines et sont jugés prêts à offrir une performance durable et agréable.

Nous se tenir derrière la qualité de nos produits grâce à cette GARANTIE LIMITÉE.

Magnussen Home garantit ses produits pendant douze mois à compter de la date d'expédition au détaillant. Notre garantie couvre les défauts de matériaux et de fabrication dans des conditions normales d'utilisation et d'entretien. Les variations naturelles de couleur, de caractéristiques des matériaux, d'apparence, de texture et autres caractéristiques inhérentes aux matériaux et à la fabrication ne sont pas considérées comme des défauts. Le luxage, défini comme la retouche de petits éclats ou rayures dans la finition, le nettoyage, le cirage ou le polissage des surfaces pour répondre aux attentes du consommateur, est la responsabilité du détaillant.

Sous réserve des limitations ci-dessus, l'obligation de Magnussen Home est limitée au coût de réparation du produit défectueux, aux pièces de rechange lorsqu'elles sont disponibles mais non garanties, ou au remplacement du produit défectueux une fois qu'un représentant de l'entreprise a inspecté le(s) défaut(s) signalé(s) et considère cela comme la seule alternative.

Cette garantie s'applique uniquement à l'acheteur d'origine du produit auprès d'un revendeur Magnussen Home agréé et ne s'appliquera pas aux produits qui ont été mal installés, réparés, modifiés, négligés ou soumis à des dommages ou coûts consécutifs, accessoires ou autres.

Magnussen Home se réserve le droit d'interrompre ou de modifier les spécifications, les modèles et les produits.